
 
 Protokół z II Sesji nadzwyczajnej 
 Rady Dzielnicy XVII,
 „Wzgórza Krzesławickie”, 
 os. Na Stoku 15
 z dnia 22 grudnia 2014r. godz. 1800 

Porządek obrad II Sesji Rady Dzielnicy XVII zwołanej jako sesja nadzwyczajna:

1. Stwierdzenie quorum i otwarcie sesji
2. Przedstawienie projektu porządku obrad 
3. Podjęcie uchwał w sprawie:

    
3.1 ustalenia liczby członków Zarządu Rady Dzielnicy XVII Wzgórza Krzesławickie
3.2 wyboru Zastępcy Przewodniczącego Zarządu Dzielnicy XVII 
3.3 wyboru członka Zarządu Dzielnicy XVII    
3.4 wyboru członka Zarządu Dzielnicy XVII   
3.5 wyboru członka Zarządu Dzielnicy XVII    
3.6 powołania  Komisji  Budownictwa  i  Infrastruktury  Komunalnej,  określenia  liczby  jej 

członków, składu osobowego oraz określenia zakresu jej działania
3.7 powołania Komisji  Kultury,  Oświaty,  Sportu i  Turystyki,  określenia liczby jej  członków, 

składu osobowego oraz określenia zakresu jej działania
3.8 powołania  Komisji  Praworządności  i  Bezpieczeństwa  Publicznego,  określenia  liczby jej 

członków, składu osobowego oraz określenia zakresu jej działania 
3.9 powołania  Komisji  Spraw  Mieszkaniowych,  określenia  liczby  jej  członków,  składu 

osobowego oraz określenia zakresu jej działania 
3.10 powołania  Komisji  Ochrony  Środowiska,  określenia  liczby  jej  członków,  składu 

osobowego oraz określenia zakresu jej działania 
3.11 powołania Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych, określenia liczby jej członków, składu 

osobowego oraz określenia zakresu jej działania 
3.12 powołania Komisji Rewizyjnej i określenia liczby członków 
3.13 delegowania członków Rady Dzielnicy XVII Wzgórza Krzesławickie

4. Interpelacje i zapytania
5. Oświadczenia i komunikaty



ad.1. Stwierdzenie quorum i otwarcie sesji
Po  stwierdzeniu  quorum  (obecnych  21  radnych),  sesję  otworzył  Przewodniczący  Rady  
i Zarządu Dzielnicy XVII Pan Stanisław Madej witając wszystkich zebranych. 
Obecni wg załączonej listy.

ad.2. Przedstawienie projektu porządku obrad
Przewodniczący  Stanisław  Madej  przedstawił  zebranym  projekt  porządku  obrad  II  Sesji  Rady 
Dzielnicy XVII. Członkowie Rady jednogłośnie pozytywnie opowiedzieli się za wprowadzeniem 
do porządku obrad przedstawionych projektów uchwał.

ad.3. Podjęcie uchwał w sprawie:
Podjęcie uchwał w sprawach (uchwały w załączeniu):

ad.3.1. ustalenia liczby członków Zarządu Rady Dzielnicy XVII Wzgórza Krzesławickie
Przewodniczący zapoznał zebranych z projektem uchwały 
Członkowie Rady przyjęli uchwałę w sprawie ustalenia liczby członków Zarządu Rady Dzielnicy 
XVII Wzgórza Krzesławickie w głosowaniu za: 21, przeciwko – 0, wstrzymało się – 0.

ad.3.2  .   wybór Zastępcy Przewodniczącego Zarządu Dzielnicy
Przewodniczący zapoznał zebranych z projektem uchwały oraz sposobem głosowania.
Następnie Członkowie Rady powołali spośród siebie Komisję Skrutacyjną w skład której weszli
p.  Aleksandra  Woźniczka,  p.  Dariusz  Jaworski  oraz  p.  Grzegorz  Rojewski.  Przewodniczącym
ww  Komisji  został  p.  G.  Rojewski.  Członkowie  Rady  jednogłośnie  pozytywnie  przyjęli  skład 
Komisji Skrutacyjnej.
Następnie kandydat na Zastępcę Przewodniczącego Pan Andrzej Dziedzic udzielał odpowiedzi na 
pytania Radnych. Głos zabierali: p. S. Adamczyk, p. A. Dziedzic, oraz p. St. Madej.
Następnie odbyło się tajne głosowanie w sprawie wyboru Pana Andrzeja Dziedzica na Zastępcę 
Przewodniczącego Rady i  Zarządu Dzielnicy XVII, po którym Komisja Skrutacyjna przeliczyła 
głosy i sporządziła protokół głosowania.
Członkowie  Rady  opowiedzieli  się  za  wyborem  Pana  Andrzeja  Dziedzica  na  Zastępcę 
Przewodniczącego Zarządu Dzielnicy XVII w głosowaniu:za- 15, przeciwko– 5, wstrzymało się– 1. 
Członkowie  Rady  podjęli  uchwałę  w  sprawie  wyboru  Pana  Andrzeja  Dziedzica  na  Zastępcę 
Przewodniczącego Zarządu Dzielnicy XVII.

ad.3.3. wybór członka Zarządu 
Przewodniczący zapoznał zebranych z projektem uchwały 
Następnie kandydat na Członka Zarządu Dzielnicy XVII Pan Jan Kawa udzielał odpowiedzi na 
pytania Pana radnego Adamczyka.
Następnie odbyło się tajne głosowanie w sprawie wyboru Pana Jana Kawy na Członka Zarządu 
Dzielnicy  XVII,  po  którym  Komisja  Skrutacyjna  przeliczyła  głosy  i  sporządziła  protokół 
głosowania.
Członkowie Rady opowiedzieli się za wyborem Pana Jana Kawy na Członka Zarządu Dzielnicy 
XVII w głosowaniu: za- 13, przeciwko – 7, wstrzymał się – 1.
Członkowie Rady pozytywnie podjęli  uchwałę w sprawie  wyboru Pana Jana Kawy na Członka 
Zarządu Dzielnicy XVII.

ad.3.4  .   wybór członka Zarządu 
Przewodniczący zapoznał zebranych z projektem uchwały 
Następnie  kandydat  na  Członka  Zarządu  Dzielnicy  XVII  Pan  Wiesław  Wojnarski  udzielał 
odpowiedzi na pytania Pana radnego Adamczyka.
Następnie odbyło się tajne głosowanie w sprawie wyboru Pana Wiesława Wojnarskiego na Członka 
Zarządu Dzielnicy XVII, po którym Komisja Skrutacyjna przeliczyła głosy i sporządziła protokół 
głosowania.
Członkowie Rady opowiedzieli się za wyborem Pana Wiesława Wojnarskiego na Członka Zarządu 



Dzielnicy XVII w głosowaniu: za- 21, przeciwko – 0, wstrzymało się – 0.
Członkowie Rady pozytywnie podjęli uchwałę w sprawie wyboru Pana Wiesława Wojnarskiego na 
Członka Zarządu Dzielnicy XVII

ad.3.5. wybór członka Zarządu 
Przewodniczący zapoznał zebranych z projektem uchwały 
Następnie kandydat na Członka Zarządu Dzielnicy XVII Pan Stanisław Rajski udzielał odpowiedzi 
na pytania Pana radnego Adamczyka..
Następnie odbyło się tajne głosowanie w sprawie wyboru Pana Stanisława Rajskiego na Członka 
Zarządu Dzielnicy XVII, po którym Komisja Skrutacyjna przeliczyła głosy i sporządziła protokół 
głosowania.
Członkowie Rady opowiedzieli się za wyborem Pana Stanisława Rajskiego na Członka Zarządu 
Dzielnicy XVII w głosowaniu: za- 18, przeciwko – 2, wstrzymał się – 1.
Członkowie Rady pozytywnie podjęli uchwałę w sprawie  wyboru Pana Stanisława Rajskiego na 
członka Zarządu 

Następnie Przewodniczący p. Stanisław Madej ogłosił 10 min przerwę  

ad.3.6. powołania  Komisji  Budownictwa  i  Infrastruktury  Komunalnej,  określenia  liczby  jej 
członków, składu osobowego oraz określenia zakresu jej działania
Przewodniczący zapoznał zebranych z projektem uchwały oraz odczytał osoby, które zgłosi swój 
akces do pracy w ww. komisji
Do prac w Komisji Budownictwa i Infrastruktury Komunalnej Rady Dzielnicy XVII zgłosiło swój 
akces 9 Radnych i w związku z zapisem w projekcie uchwały, iż w skład ww. komisji wejdzie do 9 
Radnych głosowanie nad składem Komisji nie odbyło się.
Następnie grupa Członków Rady, składająca ww projekt uchwały,  wniosła autopoprawkę z listą 
osób do pracy w Komisji Budownictwa. 
Członkowie  Rady  jednogłośnie  pozytywnie  podjęli  uchwałę  w  sprawie  powołania  Komisji 
Budownictwa i Infrastruktury Komunalnej, określenia liczby jej członków, składu osobowego oraz 
określenia zakresu jej działania

ad.3.7. powołania Komisji Kultury,  Oświaty,  Sportu i Turystyki, określenia liczby jej  członków, 
składu osobowego oraz określenia zakresu jej działania
Przewodniczący zapoznał zebranych z projektem uchwały oraz listą osób które zgłosiły swój akces 
do pracy w ww Komisji
Do prac w Komisji Kultury, Oświaty, Sportu i Turystyki Rady Dzielnicy XVII zgłosiło swój akces 
13  Radnych  i  w  związku  z  zapisem  w  projekcie  uchwały,  iż  w  skład  ww  komisji  wejdzie
do 9 radnych odbyło się tajne głosowanie nad składem komisji.
Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej odczytał protokół z głosowania.
Następnie grupa Członków Rady, składająca ww projekt uchwały,  wniosła autopoprawkę z listą 
osób do pracy w Komisji Kultury. 
Członkowie Rady jednogłośnie pozytywnie podjęli uchwałę w sprawie powołania Komisji Kultury, 
Oświaty,  Sportu i  Turystyki,  określenia  liczby jej  członków, składu osobowego oraz określenia 
zakresu jej działania

ad.3.8. powołania  Komisji  Praworządności,  Bezpieczeństwa  Publicznego,  określenia  liczby  jej 
członków, składu osobowego oraz określenia zakresu jej działania
Przewodniczący zapoznał zebranych z projektem uchwały oraz odczytał osoby, które zgłosi swój 
akces do pracy w ww. komisji
Do prac w Komisji Praworządności i Bezpieczeństwa Publicznego Rady Dzielnicy XVII zgłosiło 
swój akces 9 Radnych i w związku z zapisem w projekcie uchwały, iż w skład ww. komisji wejdzie 
do 9 Radnych głosowanie nad składem Komisji nie odbyło się.
Następnie grupa Członków Rady, składająca ww projekt uchwały,  wniosła autopoprawkę z listą 
osób do pracy w Komisji Praworządności. 



Członkowie  Rady  jednogłośnie  pozytywnie  podjęli  uchwałę  w  sprawie  powołania  Komisji 
Praworządności i Bezpieczeństwa Publicznego, określenia liczby jej członków, składu osobowego 
oraz określenia zakresu jej działania

ad.3.9. powołania  Komisji  Spraw  Mieszkaniowych,  określenia  liczby  jej  członków,  składu 
osobowego oraz określenia zakresu jej działania
Przewodniczący zapoznał zebranych z projektem uchwały oraz odczytał osoby, które zgłosi swój 
akces do pracy w ww. komisji
Do prac w Komisji Praworządności i Bezpieczeństwa Publicznego Rady Dzielnicy XVII zgłosiło 
swój akces 8 Radnych i w związku z zapisem w projekcie uchwały, iż w skład ww. komisji wejdzie 
do 9 Radnych głosowanie nad składem Komisji nie odbyło się.
Następnie grupa Członków Rady, składająca ww projekt uchwały,  wniosła autopoprawkę z listą 
osób do pracy w Komisji Spraw Mieszkaniowych 
Członkowie Rady jednogłośnie pozytywnie podjęli uchwałę w sprawie  powołania Komisji Spraw 
Mieszkaniowych,  określenia  liczby jej  członków, składu osobowego oraz określenia zakresu jej 
działania

ad.3.10. powołania  Komisji  Ochrony  Środowiska,  określenia  liczby  jej  członków,  składu 
osobowego oraz określenia zakresu jej działania
Przewodniczący zapoznał zebranych z projektem uchwały oraz odczytał osoby, które zgłosi swój 
akces do pracy w ww. komisji
Do prac w Komisji Ochrony Środowiska, Rady Dzielnicy XVII zgłosiło swój akces  6 Radnych
i  w związku  z  zapisem w projekcie  uchwały,  iż  w skład  ww.  komisji  wejdzie  do  9  Radnych 
głosowanie nad składem Komisji nie odbyło się.
Następnie grupa Członków Rady, składająca ww projekt uchwały,  wniosła autopoprawkę z listą 
osób do pracy w Komisji Ochrony Środowiska.
Członkowie Rady jednogłośnie pozytywnie podjęli uchwałę w sprawie powołania Komisji Ochrony 
Środowiska, określenia liczby jej członków, składu osobowego oraz określenia zakresu jej działania

ad.3.11. powołania Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych określenia liczby jej członków, składu 
osobowego oraz określenia zakresu jej działania
Przewodniczący zapoznał zebranych z projektem uchwały oraz odczytał osoby, które zgłosi swój 
akces do pracy w ww. komisji
Do prac w Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych, Rady Dzielnicy XVII zgłosiło swój akces  8 
Radnych  i  w  związku  z  zapisem w projekcie  uchwały,  iż  w  skład  ww.  komisji  wejdzie  do  9 
Radnych głosowanie nad składem Komisji nie odbyło się.
Następnie grupa Członków Rady, składająca ww projekt uchwały,  wniosła autopoprawkę z listą 
osób do pracy w Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych.
Członkowie Rady jednogłośnie pozytywnie podjęli uchwałę w sprawie powołania Komisji Zdrowia 
i Spraw Społecznych określenia liczby jej członków, składu osobowego oraz określenia zakresu jej 
działania

ad.3.12. powołania Komisji  Rewizyjnej  określenia liczby jej  członków, składu osobowego oraz 
określenia zakresu jej działania
Przewodniczący zapoznał zebranych z projektem uchwały oraz odczytał osoby, które zgłosi swój 
akces do pracy w ww. komisji
Do prac w Komisji Rewizyjnej Rady Dzielnicy XVII zgłosiło swój akces 4 Radnych i w związku z 
zapisem w projekcie uchwały, iż w skład ww. komisji wejdzie 3 radnych Pan Rafał Łatka poprosił
o wykreślenie Jego kandydatury. 
Następnie grupa Członków Rady, składająca ww projekt uchwały,  wniosła autopoprawkę z listą 
osób do pracy w Komisji Rewizyjnej.
Członkowie  Rady  jednogłośnie  pozytywnie  podjęli  uchwałę  w  sprawie  powołania  Komisji 
Rewizyjnej określenia liczby jej członków, składu osobowego oraz określenia zakresu jej działania



ad.3.13. delegowanie członków Rady Dzielnicy XVII Wzgórza Krzesławickie
Przewodniczący zapoznał zebranych z projektem uchwały 
Radni jednogłośnie pozytywnie podjęli uchwałę w sprawie delegowanie członków Rady Dzielnicy 
XVII Wzgórza Krzesławickie.

ad.4. Interpelacje i zapytania
Brak

ad. 5. Oświadczenia i komunikaty
Przewodniczący odczytał § 31 Statutu Dzielnicy XVII informujący o limicie czasu wypowiedzi 
Członków Radny na sesjach.

Następnie  p.  Łukasz  Sęk złożył  projekt  uchwały Grupy Członków Rady w sprawie  powołania 
Komisji  Informacji,  Komunikacji  Społecznej  i  Budżetu  Obywatelskiego,  określenia  liczby  jej 
członków, składu osobowego oraz określenia zakresu jej działania

Pan  Sebastian  Adamczyk  zabrał  głos  w  sprawie  oświadczenia  jakie  odczytał  na  I  Sesji  Rady 
Dzielnicy XVII.

Następnie Przewodniczący zapoznał zebranych z następującymi sprawami:
– wysokością środków do dyspozycji Rady Dzielnicy XVII w roku 2015
– pismem z Kancelarii  Rady Miasta  Krakowa dotyczącym konieczności  dokonania  korekt 

zadań Dzielnicy w roku 2015.  W tym miejscu Przewodniczący zwrócił  się  z prośbą do 
Członków  Rady  Dzielnicy  XVII  VII  Kadencji  o  zastanowienie  się,  czy  nowy  budżet 
Dzielnicy XVII na rok 2015 konstruować w oparciu o podjęte uchwały Rady Dzielnicy 
XVII dot. zadań powierzonych i priorytetowych na rok 2015, czy tworzyć nowy budżet?

– mailem  wysłanym  do  Dyrektor  Kancelarii  Rady  Miasta  i  Dzielnic  Krakowa  z  prośbą
o określenie wysokości środków na obsługę biura Rady Dzielnicy w roku 2015.  

Następnie Członkowie komisji ustalili terminy posiedzeń komisji Rady Dzielnicy XVII w miesiącu 
styczniu 2015:
Komisja Budownictwa i Infrastruktury Komunalnej - 5.01.2015r.
Komisji Praworządności i Bezpieczeństwa Publicznego - 7.01.2015r
Komisja Kultury, Oświaty, Sportu i Turystyki - 5.01.2015r.
Komisja Spraw Mieszkaniowych - 7.01.2015r
Komisja Zdrowia i Spraw Społecznych - 7.01.2015r
Komisja Ochrony Środowiska - 5.01.2011r.

Przewodniczący  odczytał  pismo  Wydziału  Spraw  Administracyjnych  nr  SA-06.015.272.2014
w sprawie ilości punktów sprzedaży alkoholu na terenie Dzielnicy XVII, które zostało skierowane 
do rozpatrzenia przez Komisję Praworządności i Bezpieczeństwa Publicznego 

Wobec  zrealizowania  porządku  obrad,  Przewodniczący  p.  Stanisław  Madej  podziękował
za przybycie i o godz. 2155 zamknął posiedzenie II nadzwyczajnej Sesji Rady Dzielnicy XVII.

Protokołowała:
Katarzyna Skóra

Przewodniczący Rady i Zarządu Dzielnicy XVII
Wzgórza Krzesławickie

Stanisław Madej
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